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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2020-06-16 § 17      

  

  

   
 

 Tid Tisdagen den 16 juni 2020 kl. 17:30 – 18:10 
   

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Kristallen 
   

 Justerat Måndagen den 22 juni 2020 

 

 

  

Karin Ernlund                                                              Tobias Johansson  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordföranden 

Tobias Johansson (V) vice ordföranden  

                   

Bo Sundin (M) 

Hugo Laigar (M) 

Daniele Fava (L) 

Minna Thullberg (MP) 

Nike Örbrink (KD) 

Alexander Ojanne (S) 

Suhur Salahyusuf (S) 

Ulla Sjöbergh (S) 

  

 Tjänstgörande ersättare: 

Hassan Jama (V) för Alexandra Mattsson Åkerström (V) 

 

Ersättare 

Mikael Sundin (M) 

Karin Franck (M) 

Camilla Bergman (L) 

Mikaela Kotschack Thurn (MP) 

Hamid Ershad Sarabi (C) 

Nahman Hanna (S) § 17 

Sandra Zuniga Michel (S) 

Lina Hultman (V) 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, borgarrådssekreteraren Gustaf 

Arnander (C), nämndsekreteraren Marie Norrberg och administratör Omar 

Farjani. 
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Idrottsförvaltningen 
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www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

 
§ 17 
Övrigt 
Vice ordföranden Tobias Johansson (V) framförde att 
handlingarna till idrottsnämndens sammanträde den 16 juni 
skickades ut väldigt sent till nämnden, vilket medfört att 
gruppmöten ställts in då de inte fått handlingarna i tid. 
 
Ordföranden Karin Ernlund (C) svarar att detta beror på att det 
var väldigt ont om tid mellan maj- och juninämnden och vissa 
ärenden krävde mer behandling vilket gjorde att handlingarna 
skickades ut sent. I fortsättningen ska den tidsplan som är satt 
inför nämndsammanträdena följas för att ge alla samma 
förutsättningar. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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